
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 83. posiedzeniu Senatu 

w dniu 2 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Proszę o szczegółowe informacje, kiedy należy się spodziewać oddania drogi krajowej nr 7 na odcinku od 

Płońska do Napierek, ponieważ prace na tym odcinku na początku były intensywne, a w tej chwili nastąpiło 

ich zatrzymanie.  

I proszę Pana Ministra o podanie szczegółowego harmonogramu oraz przewidywanej daty odbioru całego 

tego odcinka, po której będzie możliwość użytkowania go przez obywateli. 
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